
VILHELMINA KOMMUN            Protokoll  1(39) 
Kultur- och utbildningsnämnden          2010-12-14 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

  Utdragsbestyrkande 

Plats och tid Folkets hus Vilhelmina 2010-12-14 kl 08.00-17.00 
  
Beslutande Viveka Abramsson, ordförande, S 
 Birgitta Johansson S 

Birgitta Ohlsson, S 
Joakim Sandkvist, S 
Jan Hammarsten, S 
Patrik Jonsson, S 
Susanne Andersson, S 
Jonny Kärkkäinen, 1:e vice ordf, KD 
Sanja Tadic, FP 
Stina Nordlöf, KD 
Maria Lundkvist, PA 

  

Övriga deltagande  Lena Oscarsson, förvaltningschef, Johnny Wahlström sekreterare, 
Lena Mikaelsson, förvaltningsekonom, Jenny Hällund, S, ej 
tjänstgörande ersättare, Maria Rickefors, S ej tjänstgörande ersättare, 
Lars Göran Ulander, S ej tjänstgörande ersättare, Kaj Sund, V, ej 
tjänstgörande ersättare, Kerstin Bergsten, PA, ej tjänstgörande 
ersättare, Robert Svensson, C, ej tjänstgörande ersättare §§ 113-128, 
Göran Hahlin, M, ej tjänstgörande ersättare deltog under information 
och gruppmöten, Isa Malmbo personalföreträdare Kommunal, Irene 
Wallden § 115, Karin Kopparmalms, verksamhetschef Vilhelmina 
sjukstuga §118 

   
 
Utses att justera Stina Nordlöf, §§ 113-130 
  
 
 
 
 
Underskrift Sekreterare......................................................................... §§ 113-130 
  Johnny Wahlström 
 
     
  

 Ordförande.........................................................................    
  Viveka Abramsson 
  
   
 

 Justerande.......................................................................... 
  Stina Nordlöf 
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______________________________________________________________________ 
 

BEVIS OM ANSLAG 

Kultur- och utbildningsnämndens protokoll  har justerats och anslagits på kommunens anslagstavla   

Sammanträdesdag 2010-12-14    

Anslaget uppsatt  2011-01-20 Anslaget nedtages   2011-02-14    

Protokollet förvaras på KU-förvaltningen, Vilhelmina 

     

  ..............................................................................   

                 Johnny Wahlström 
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KUN § 113 
Delgivning av föreliggande protokoll 
 
Delgivning av KUN AU protokoll 2010-12-03  §§ 113-128 
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 KUN § 114 
 Redovisning av delegationsbeslut 
 
 Inga delegationsbeslut att redovisa 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



VILHELMINA KOMMUN             Protokoll  5(39) 
Kultur- och utbildningsnämnden           2010-12-14 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 
 
 
 
 

KUN § 115   Dnr 09/KUN118 714 
Lokalbehov och lokalomställningar i förskole- och skolverksamheterna 
på tätorten 
 
AU 2009-11-17: 
Förvaltningschef Roland Bång föredrar ärendet och informerar om de 
behov av lokalomställningar som föreligger inom verksamheterna. Bland 
annat måste långsiktiga lösningar hittas för bland annat öppna förskolan, 
samt en lämplig samlingslokal för dagbarnvårdare. Vidare måste 
konsekvenserna av allmän förskola för 3-åringar beaktas, liksom allmän 
förskola för 4-5 åringar, samt asylförskolans framtida lokalisering. 
 
AU 2009-11-17 § 139 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera föredragen information, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att scenariobeskriva ett antal tänkbara 
lösningar och återkomma med en rapportering till KU-nämnden  
2009-12-15. 
- - - - 
 
KUN 2009-12-15: 
Förvaltningschef Roland Bång föredrar ärendet och redogör för den översyn 
av lokalanvändning som gjorts gällande förskole- och skolverksamheterna 
på Vilhelmina tätort. Översynen och möjliga rockader av de olika 
verksamheterna är kommunicerad med berörd personal via APT. 
 
KUN 2009-12-15 § 162 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera föredragen information, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att gå vidare i ärendet med en 
fördjupad beredning som presenteras under våren 2010.  

 
 
- - -forts- - - 
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KUN § 115   Dnr 09/KUN118 714 
Lokalbehov och lokalomställningar i förskole- och skolverksamheterna 
på tätorten 
 
AU 2010-02-16: 
Ärendet föredras av förvaltningschef Roland Bång. En Fördjupad 
beredning angående lokalomställning har gjorts. Enligt beredningen är 
rekommendationen att inte flytta elever i förskoleklass till 
Hembergsskolan utan istället till Volgsjö skola. Detta är möjligt om 
elever i år 6 flyttas till Hembergsskolan vilket även är lämpligt ur 
pedagogiskt och lärandemässigt perspektiv. Rockaden av 
verksamheterna gör det möjligt att skapa ett förskoleområde av 
Skogsbacken vilken skulle inrymma samlingslokal för dagbarnvårdare, 
öppna förskolan samt befintlig förskola.    
 
AU 2010-02-16 § 30 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att, innan nämnden den 2 mars, 
kalla samman till föräldramöte för föräldrar som har barn i nuvarande år 
5. 
- - - - 
 
KUN 2010-03-02: 
Ordförande Jonny Kärkkäinen föredrar ärendet i korthet och presenterar 
den beredning som gjorts.  
 
KUN 2010-03-02 § 21 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  elever ur förskoleklass inte ska flyttas till Hembergsskolan, 
 
att  fördjupad beredning ska göras angående en flytt av år 6, men ej 
särskolan, till Hembergsskolan. 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att inhämta synpunkter från 
föräldrar och personal i berörda grupper. 
- - - - 

 
- - -forts- - - 
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KUN § 115    Dnr 09/KUN118 714 
Lokalbehov och lokalomställningar i förskole- och skolverksamheterna 
på tätorten 
 
AU 2010-04-13: 
Förvaltningschef Roland Bång  och ordförande Jonny Kärkkäinen föredrar 
ärendet. Den fördjupade beredningen angående flytt av år 6 till 
Hembergsskolan beskrivs. 
 
Beredningen visar att en flytt av år 6 från Volgsjö skola till 
Hembergsskolan skulle frigöra lokaler för förskoleklass och fritids som idag 
finns på Kittelä. Genom denna flytt skulle asylförskolan, slottet, öppna 
förskolan och familjecentral kunna inrymmas i Kitteläs lokaler. Detta skulle 
ge en besparing på ca 400 000 kr/år. 
 
Den 12 april hölls en träff med föräldrar på Volgsjö skola angående flytt av 
år 6 till Hembergsskolan. Vid mötet mottogs förslag att undersöka om andra 
verksamheter kan flytta för att frigöra utrymme.  
 
KUN AU 2010-04-13 § 40 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  notera att överläggningar skett med föräldrar och personal i berörda 
grupper, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att förhandla om nytt hyresavtal med 
pingstkyrkan, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att utreda ytterligare alternativ för att 
tillgodose lokalbehoven.  
 
---- 
 
 
 
 
 

- - -forts- - - 
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KUN § 115    Dnr 09/KUN118 714 
Lokalbehov och lokalomställningar i förskole- och skolverksamheterna 
på tätorten 

 
AU 2010-05-11: 
Förvaltningschef Roland Bång föredrar ärendet och beskriver den utredning 
som gjorts angående ytterligare alternativ för att tillgodose lokalbehoven. 
Olika scenarion har undersökts och betraktade var för sig skulle samtliga 
vara mer eller mindre möjliga att genomföra. Förvaltningsledningen menar 
dock att frågan om hur lokalerna bäst ska användas måste grundas i en  
betraktelse av helheten, och inte i en betraktelse av delarna var för sig. 
Utredningen avslutas med sex frågeställningar till stöd för beslutsfattandet.  

 
AU 2010-05-11 § 64 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  politiker ska träffas måndag den 24 maj kl 10.00 för att tillsammans 
besöka tänkbara lokaler,  
 
att  ärendet må återkomma vid KU-nämndens sammanträde den 8 juni 
2010.  
- - - -  
 
KUN 2010-06-08: 
Ordförande Jonny Kärkkäinen föredrar ärendet och berättar om de 
platsbesök som politiker gjort vid olika lokaler. Rektor Ingrid Karlsson, 
Volgsjö skola och Ewa Kämpe, rektor förskolan, informerar och redogör 
för skolans och förskolans synpunkter i frågan. 
 
Göran Hahlin (M), Robert Svensson (C) med flera inom Alliansen yrkade 
på ett inriktningsbeslut om att årskurs sex vid Volgsjö skola flyttas till 
Hembergsskolan från och med höstterminen 2011 för att frigöra lokaler för 
förskoleklass och fritids som idag finns på Kittelä. Genom denna flytt 
skulle asylförskolan, slottet, öppna förskolan och eventuell familjecentral 
kunna inrymmas i Kitteläs lokaler. 
 
S+V ansåg att en eventuell flytt av årskurs sex, förutom elever vid skolorna 
i Saxnäs och Dikanäs, ska ske av pedagogiska och inte logistiska skäl och 
föreslog att olika lokalomställningsförslag får avvakta till dess att 
konsekvenser av beslut inom förskoleverksamheten kan bedömas. 

- - -forts- - - 
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KUN § 115    Dnr 09/KUN118 714 
Lokalbehov och lokalomställningar i förskole- och skolverksamheterna 
på tätorten 
 
KUN 2010-06-08 § 45 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen 
 
att  fatta inriktningsbeslut om att elever i årskurs sex vid Volgsjö skola från 
och med höstterminen 2011 flyttas till Hembergsskolan. 
 
 
Socialdemokraterna och Vänstern lämnade blank reservation till förmån för 
eget yttrande 
 
- - - - 
 
AU 2010-08-16: 
Ordförande Jonny Kärkkäinen föredrar ärendet i korthet med anledning av 
det beslut som KUN fattade den 8 juni. Arbetsutskottet bedömer att 
beredning bör inkomma till nästa arbetsutskotts sammanträde den 28 
september för att möjliggöra tidsplanen för inriktningsbeslutet. 
 
AU 2010-08-16 § 85 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att uppdra till förvaltningsledningen att bereda inriktningsbeslutet för 
redovisning till arbetsutskottet i september. 
 
- - - -  

 
KUN 2010-09-07: 
Ordförande Jonny Kärkkäinen föredrar ärendet och det inriktningsbeslut 
som KUN tog 2010-06-08 § 45. Nils Fredriksson, rektor grundskola, 
informerar och redogör för den beredning som därefter gjorts i ärendet och 
som visar att Volgsjö skola, på grund av ökat elevantal, inom bara några år 
är i behov av alla lokalytor. 

 
- - -forts- - -   
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KUN § 115    Dnr 09/KUN118 714 
Lokalbehov och lokalomställningar i förskole- och skolverksamheterna 
på tätorten 
 
Utifrån senaste beredningen yrkar Jonny Kärkkäinen, kd, att KUN ska avstå 
från att flytta årskurs sex till Hembergsskolan. Birgitta Johansson, s, yrkar 
att flytt av Slottets verksamhet ska fortsätta utredas. Robert Svensson, c, 
yrkar bifall till både Kärkkäinens och Johanssons förslag. 
 
KUN 2010-09-07 § 71 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 

  
att  inte flytta årskurs sex vid Volgsjö skola till Hembergsskolan  
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att fortsätta bereda flytt av 
verksamheten vid Slottet till andra, mer lämpliga lokaler.  

 
- - - - 
   
AU 2010-10-04: 
Förvaltningschef Lena Oscarsson föredrar ärendet och berättar om den 
beredning som pågår men som ännu inte hunnit färdigställas. 
 
AU 2010-10-04 § 100 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  beredningen fortsätter  
 
att  ärendet återkommmer vid nästa KU-sammanträde 
 
att  Irene Walldén inbjuds till nästa KU-sammanträde för rapport om 
modellområdesprojektet samt information om eventuell start av 
familjecentral 
 
att  begära överläggningar med kommunstyrelsen angående lokaler 
 
 
Paragrafen förklaras omedelbart justerat 

 
 
- - - forts - - - 
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KUN § 115    Dnr: 09/KUN118 714  
Lokalbehov och lokalomställningar i förskole- och skolverksamheterna 
på tätorten 
- - - -  
KUN 2010-11-09: 
Ordförande Viveka Abramsson föredrar ärendet och noterar att Irene 
Walldén hade förhinder att vid dagens sammanträde informera om 
modellområdesprojektet. Viveka redogör även om utfallet från den 
överläggning som gjorts med kommunstyrelsen angående lokalbehovet. 
 
KUN 2010-11-09 § 91 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera gjorda överläggningar med kommunstyrelsen 
 
att  inbjuda Irene Walldén till KU-sammanträdet den 14 dec 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att fortsätta beredningen för att finna 
en lösning för verksamheten vid Slottet och särskilt titta på lokalerna på 
Fjällgatan 21 A samt vid Malgomajskolan 3  
 
- - - - -  
AU 2010-12-03 

Ordförande Viveka Abramsson föredrar ärendet och informerar, 
tillsammans med förvaltningschef Lena Oscarsson, om beredningen kring 
Fjällgatan 21 A och Malgomajskolan 3. Fjällgatan 21 A  är inte anpassad 
för funktionshindrade och saknar hiss. Dessutom kan inte enbart delar av 
huset värmas upp vilket innebär att den lösningen blir kostnadskrävande. 
Malgomajskolan 3 behövs till annan verksamhet som den är mer lämpad 
för. Istället väcks förslag att utreda möjligheterna att flytta Slottets 
verksamhet till Strandvägen. 

 
AU 2010-12-03  § 113 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att bereda möjligheterna till flytt av 
Slottets verksamhet till Strandvägen 
 
att  inbjuda socialnämndens presidie och förvaltningschef till  

 - - - forts - - - överläggning för att diskutera samverkanslösningar 
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KUN § 115    Dnr: 09/KUN118 714  
Lokalbehov och lokalomställningar i förskole- och skolverksamheterna 
på tätorten 
- - - - 
 
KUN 2010-12-14: 
Ordförande Viveka Abramsson föredrar ärendet. Irene Walldén var 
inbjuden för information om modellområdesprojektet och hur 
planeringen av Familjens hus fortgår. Förvaltningschef Lena Oscarsson 
informerade om de samtal som förts med Vibo angående lokaler på 
Strandvägen för Slottets verksamhet. Birgitta Johansson yrkade på att 
bereda förutsättningarna att flytta Slottet till Kefas nuvarande lokaler när 
Kefas vid halvårsskiftet 2011 avvecklar sin verksamhet. 
 
KUN 2010-12-14 § 115 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att uppdra till förvaltningsledningen att fortsätta beredningen kring flytt 
av Slottet till Strandvägen 
 
att uppdra till förvaltningsledningen att även bereda möjligheterna att 
från halvårsskiftet 2011 flytta verksamheten vid Slottet till Kefas lokaler  
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Malgomajskolan 
Judoklubben 
Catrin Ivarsson 

 
 
KUN § 116 Dnr 10/KUN87 612 
Profilidrott vid Malgomajskolan 
 
KUN 2010-06-08: 
Ordförande Jonny Kärkkäinen föredrar ärendet  
 
KUN 2010-06-08 § 64 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningen och skolledningen vid Malgomajskolan att 
bereda ärendet. 
 
att  delegera till ordförande Jonny Kärkkäinen att godkänna kommande 
ansökan till specialidrottsförbundet judo angående certifiering för nationellt 
godkänd idrottsutbildning. 
 
- - - - 
 
AU 2010-08-16: 
Ordförande Jonny Kärkkäinen föredrar ärendet och berättar att Lena 
Oscarsson kompletterat ärendet och att en ansökan är inskickad till Judo-
förbundet. Svar från Judo-förbundet väntas i höst varefter KU-nämnden har 
att ta ställning till eventuell ansökan till Skolverket om att starta nationellt 
godkänd idrottsutbildning. 
 
AU 2010-08-16 § 97 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att notera att ansökan är inskickad.  
 
- - - - 
KUN 2010-09-07: 
Ordförande Jonny Kärkkäinen föredrar ärendet. Judo-förbundet har inför 
dagens sammanträde inte inkommit med besked om hur de ställer sig till 
den förfrågan som kommunen lämnat in. 
Ansökan till Skolverket ska vara inlämnad senast 30 september ifall Judo-
förbundet godkänner Vilhelmina kommuns ansökan. 

- - - forts- - - 
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KUN § 116   Dnr 10/KUN87 612 
Profilidrott vid Malgomajskolan 
 
KUN 2010-09-07 § 80 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  delegera till KU-nämndens arbetsutskott att besluta ifall en ansökan till 
Skolverket ska skickas in. 
 
 - - - - 
 
AU 2010-10-04 
Förvaltningschef Lena Oscarsson föredrar ärendet och berättar att Judo-
förbundet godkänner det upplägg och de lokaler som Malgomajskolan 
presenterat.  
På grund av sjukdom tvingades det planerade au-sammanträdet den 28 
september flyttas vilket innebar att förvaltningschefen fick lämna in 
ansökan till Skolverket eftersom sista ansökningsdag var den 30 september.  
 
AU 2010-10-04 § 103 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 

 att i efterhand godkänna inlämnad ansökan 
 
- - - - 

 
KUN 2010-11-09: 
Ordförande Viveka Abramsson föredrar ärendet och berättar att Skolverket 
beviljat ansökan om att vid Malgomajskolan starta profilidrott med Judo 
från och med höstterminen 2011.  

 
KUN 2010-11-09 § 111 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att uppdra till förvaltningsledningen att bereda vilka förutsättningar som 
finns samt konsekvenser av en eventuell start av profilidrott vid 
Malgomajskolan 
 
att beredningen även omfattar elevboende 

- - -forts- - - 
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KUN § 116 Dnr 10/KUN87  612 
Profilidrott vid Malgomajskolan 
 
- - - - 
AU 2010-12-03 
Ordförande Viveka Abramsson föredrar ärendet. Förvaltningschef Lena 
Oscarsson informerar om beredningen kring förutsättningar och 
konsekvenser av en eventuell start av profilidrott vid Malgomajskolan. 
 
AU 2010-12-03  §114 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  föreslå KU-nämnden besluta att vid Malgomajskolan starta profilidrott 
med Judo från och med höstterminen 2011 
 
- - - -  
KUN 2010-12-14 
Ordförande Viveka Abramsson föredrar ärendet varefter förvaltningschef 
Lena Oscarsson redovisar sin och rektor Lennart Anundssons beredning 
kring  förutsättningar och konsekvenser av en eventuell start av profilidrott 
vid Malgomajskolan. 
 
KUN 2010-12-14 § 116 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att vid Malgomajskolan starta profilidrott med judo från och med 
höstterminen 2011 
 
att inbjuda skolledningen, representanter för judoklubben samt Catrin 
Ivarsson till nästa sammanträde med KU-nämndens arbetsutskott 
 
 



VILHELMINA KOMMUN             Protokoll  16(39) 
Kultur- och utbildningsnämnden           2010-12-14 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

Kommunstyrelsen 
 
 
 
 
 KUN § 117 Dnr 10/KUN130 872 
 Uppdatering av bevarandeplan för kulturhistoriska och estetiskt 
 värdefulla miljöer och byggnader i Vilhelmina kommun 
 

Politiskt Alternativ (PA) har i skrivelse genom Kerstin Bergsten påtalat att 
kultur- och utbildningsnämnden enligt 1 § i reglementet har ansvar för att 
bevara byggnader och miljöer av kulturhistoriskt eller estetiskt värde. 
Partiet ställer därför frågor kring hur nämnden hanterat detta i samband med 
frågor i ärendet om före detta Regnbågen, del av Bergbacka 1:86. 
Politiskt Alternativ yrkar: 

• att förvaltningen uppdras att uppdatera bevarandeplanen och 
inventera aktuella renoveringsbehov och akuta åtgärder. 

• att tillse att byggnader inom ramen för bevarandeplanen och övriga 
av KU-nämnden utpekade kommunala fastigheter bevaras och 
vårdas 

• att omgående ta ställning och avge yttrande kring ovan berörda och 
omnämnda fastigheter, ”Slottet” respektive f.d Regnbågen 

 
AU 2010-12-03 
Ordförande Viveka Abramsson föredrar ärendet. Sekreterare Johnny 
Wahlström informerar om att varken KU-förvaltningen, Miljö- och 
Byggnadskontoret eller kommunkansliet känner till att någon 
bevarandeplan finns antagen. Däremot gjordes i mitten av 1980-talet en 
inventering av tänkbara skyddsvärda hus. I den inventeringen finns 
nämnda Slottet och före detta Regnbågen upptagna. 
 
AU 2010-12-03  §115 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

  
att  föreslå KU-nämnden hänskjuta frågan till kommunstyrelsen för 
klargörande eftersom ägaransvaret för kommunens fastigheter ligger hos 
kommunstyrelsen    

 
 
 
 
- - - forts - - - 
 



VILHELMINA KOMMUN             Protokoll  17(39) 
Kultur- och utbildningsnämnden           2010-12-14 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 
 
 
 KUN § 117 Dnr 10/KUN130 872 
 Uppdatering av bevarandeplan för kulturhistoriska och estetiskt 
 värdefulla miljöer och byggnader i Vilhelmina kommun 
  
 - - - - 
 
 KUN 2010-12-14 

Ordförande Viveka Abramsson föredrar ärendet. Kommunen saknar 
bevarandeplan och är heller inte skyldig att ha någon varvid mycket av 
frågorna och yrkandena i skrivelsen från PA faller. Vad gäller Regnbågen 
finns dessutom redan ett rivningsbeslut antaget av kommunfullmäktige. 
Maria Lundkvist yrkar att förvaltningen ges i uppdrag att inhämta yttrande 
om bevarandevärde och kulturhistoriskt värde för fastigheten där Slottets 
verksamhet idag är inrymd. 

 Jonny Kärkkäinen yrkar bifall till arbetsutskottets förslag. 
Ordföranden prövar de båda yrkandena mot varandra och konstaterar att 
nämnden beslutat i enlighet med Jonny Kärkkäinens förslag 
 
KUN 2010-12-14 §117 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att hänskjuta frågan till kommunstyrelsen för klargörande eftersom 
ägaransvaret för kommunens fastigheter ligger hos kommunstyrelsen    
 
 
 
 
 



VILHELMINA KOMMUN             Protokoll  18(39) 
Kultur- och utbildningsnämnden           2010-12-14 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 
 
 
 
 
 KUN § 118 Dnr 10/KUN131 464 
 Smittskyddspolicy för Vilhelmina kommun 
 
 Politiskt Alternativ (PA) har i skrivelse genom Kerstin Bergsten påtalat  
 den ökade flyktingmottagningen av barn och vuxna. Många  
 kommer direkt från flyktingläger där sjukdomar och epidemier härjar. 

PA anser det viktigt att de tidigt genomgår en hälsoundersökning med bred 
scanning då ankommande barn ofta är kontaktsökande och i behov av 
närhet och trygghet. Det gör att personal som exempelvis lärare och 
förskolepersonal ofta kommer fysiskt nära. En tidig djuplodande 
hälsoundersökning innan barnen kommer ut i verksamheterna minimerar 
riskerna samtidigt som personal bör erbjudas adekvat vaccination och 
information om preventiva åtgärder. 
Administrationen av asylsökande, respektive kvotflyktingar, sker genom 
Migrationsverkets samt den kommunala immigrationsservice försorg. PA 
anser att en policy därför även bör innehålla riktlinjer för hur samverkan 
ska/bör ske mellan dem, inom det här området. 

 
 Politiskt Alternativ yrkar: 

att KU-förvaltningen tar fram en smittskyddsstrategi som tillgodoser 
behovet av tidig och omedelbar hälsoundersökning för att öka preventionen 
och främja både nyanlända och personalens hälsa, därtill en god 
arbetsmiljö. Samt utreda om detta kan/skall vara ett krav innan nyanlända 
flyktingbarn kommer ut i de kommunala verksamheterna. 
 
AU 2010-12-03 
Ordförande Viveka Abramsson föredrar ärendet. Förvaltningschef Lena 
Oscarsson informerar om att alla flyktingar erbjuds hälsoundersökning 
vid ankomsten. Vidare väcks frågan om kommunen har någon generell 
smittskyddspolicy. 
 
AU 2010-12-03  §116 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
att uppdra till förvaltningsledningen att bereda ärendet för redovisning vid 
nästa sammanträde med KU-nämnden 
 

- - - forts - - - 



VILHELMINA KOMMUN             Protokoll  19(39) 
Kultur- och utbildningsnämnden           2010-12-14 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 
 
 

 KUN § 118 Dnr 10/KUN131 464 
 Smittskyddspolicy för Vilhelmina kommun 

 
- - - - 
KUN 2010-12-14 
Ordförande Viveka Abramsson föredrar ärendet och förvaltningschef Lena 
Oscarsson berättar att kommunen har en influensapandemiplan som antogs 
2009-07-09. Karin Kopparmalms, verksamhetschef vid Vilhelmina 
sjukstuga var inbjuden för information i ärendet. Samtliga flyktingar 
erbjuds en gratis omfattande hälsokontroll vid ankomsten till Vilhelmina 
och under de tre år kommunen tagit emot flyktingar är det mycket ovanligt 
att personer konstateras smittade och ingen har haft smitta av allvarlig art. 
Maria Lundkvist berättar att skolpersonal nu erhållit information från 
flyktingsköterska och att detta ärende inte längre är lika aktuellt. 
 
KUN 2010-12-14 §118 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att notera informationen 
 
att förklara ärendet avslutat 



VILHELMINA KOMMUN             Protokoll  20(39) 
Kultur- och utbildningsnämnden           2010-12-14 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 
 
 
 
 
 KUN § 119 
 Sammanträdesplan 2011 
 

AU 2010-12-03 
Sekreterare Johnny Wahlström föredrar ärendet och lämnar förslag till 
sammanträdesplan 2011. Vice ordförande Jonny Kärkkäinen önskar 
justera sammanträdesplanen något med motivering till hans politiska 
uppdrag inom landstinget. Birgitta Johansson önskar senarelägga starttid 
för arbetsutskottet de dagar au infaller på tisdagar. 
 
AU 2010-12-03  §117 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

  
 att föreslå KU-nämnden anta följande sammanträdesplan  
 
 KUN au KU-Nämnd  

 26 januari  
 1 mars 15 mars 
 14 april 2 maj 
 17 maj 8 juni 
 30 augusti 13 september 
 28 september 25 oktober 
 15 november 14 december 

 
att föreslå KU-nämnden besluta om starttid för sammanträdena till klockan 
08.00 med undantag för de sammanträden med arbetsutskottet som infaller 
på tisdagar som föreslås starta klockan 10.00 
 
- - - -  
 
KUN 2010-12-14: 
Ordförande Viveka Abramsson föredrar ärendet 
 
KUN 2010-12-14 §119 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att anta upprättat förslag till sammanträdesplan samt upprättat förslag till 
starttid för sammanträdena 



VILHELMINA KOMMUN             Protokoll  21(39) 
Kultur- och utbildningsnämnden           2010-12-14 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

Christer Staaf 
 
 
 

 
KUN §120 Dnr 07/KUN97 759 
Inrättande av råd för ungdomsfrågor 
 
Medborgarförslag har inkommit från ungdomsrådet i Vilhelmina om att få 
kontaktperson inom Vilhelmina kommun som arbetar med ungdomsfrågor 
och som kan hjälpa till att fördela de frågor som ungdomsrådet lyfter till rätt 
avdelning inom kommunen. Detta för att förfrågan och svar skall hanteras 
inom rimlig tid. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2007-08-20: 
Förvaltningschef Roland Bång informerar om hur kommunledningsgruppen 
hanterat frågan om ungdomsråd och hur de ämnar gå vidare. 
 
AU 2007-08-20 § 121 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen,  
 
att  Kultur- och Utbildningsförvaltningen i samråd med 
kommunledningsgruppen bereder ärendet 
- - - - 
 
AU 2010-04-13: 
Förvaltningschef Roland Bång föredrar ärendet i korthet. Den 2008-06-23 
beslutade kommunfullmäktige följande angående rådslag: 
 
- Kommunledningsgruppen (KLG) tilldelas uppdraget att planera för 

strukturerade och återkommande så kallade rådslag vid vilka 
information om pågående processer i Vilhelmina kommun ges samt 
utrymme skapas för dialog med ungdomarna. 

- Som en utvecklings- och förbättringsåtgärd ska de demokratiska 
processerna och metoderna för inflytande särskilt uppmärksammas vid 
dessa rådslag.  

 
 
 
- - -forts- - - 

 



VILHELMINA KOMMUN             Protokoll  22(39) 
Kultur- och utbildningsnämnden           2010-12-14 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 
 

 
KUN § 120  Dnr 07/KUN97 759 
Inrättande av råd för ungdomsfrågor 
 
- Det operativa ansvaret för genomförandet av dessa rådslag åläggs 

kultur- och utbildningsförvaltningen. 
- En uppföljning och utvärdering genomförs och avrapporteras i samband 

med upprättandet av den årliga kommunala förvaltningsberättelsen. 
- Frågan om inrättande av ett ungdomsombud får prövas inom ram för 

budgetberedning för år 2010 när försöket med rådslag kunnat 
utvärderas.  

 
Den 19 april 2010 kommer en motion om barnperspektivet att behandlas i 
fullmäktige. 

 
AU 2010-04-13 § 47 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera att motion är under behandling i kommunfullmäktige och att 
avvakta resultatet av den, 
 
att  ärendet må återkomma efter kommunfullmäktige den 19 april 2010.  
- - - - 
AU 2010-05-11: 
Avdelningschef Christer Staaf föredrar ärendet. Motionen om 
barnperspektivet som behandlades i fullmäktige den 19 april bifölls. 
Barnperspektivet ska därmed integreras i alla beslut som rör 
samhällsplanering. Diskussion förs om KS beslut som säger att Kultur- och 
utbildningsförvaltningen har det operativa ansvaret för att rådslag 
genomförs. Kan detta beslut innebära att även frågor som rör KS och SN 
hamnar hos KUN? Borde det istället finnas en ungdomsansvarig i varje 
nämnd?  
 
AU 2010-05-11 § 67 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att kalla till en förutsättningslös träff 
med ungdomar i oktober 2010 för att få in synpunkter från dem, 
 

 att  uppdra till förvaltningsledningen att föra diskussioner med  
- - -forts- - - Kommunstyrelsen angående hur arbetet med rådslag ska organiseras. 



VILHELMINA KOMMUN             Protokoll  23(39) 
Kultur- och utbildningsnämnden           2010-12-14 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 
KUN § 120  Dnr 07/KUN97 759 
Inrättande av råd för ungdomsfrågor 
- - - - 
AU 2010-12-03 
Ordförande Viveka Abramsson föredrar ärendet. Avdelningschef 
Christer Staaf inbjuds för information från den upptaktsträff som 
kommunen inbjudit till samt hur det fortsatta arbetet planeras för start av 
ett ungdomsråd. Staaf berättar om positiva, engagerade och entusiastiska 
diskussioner samt att nya träffar planeras hållas i januari, såväl i 
Vilhelmina som i Kultsjödalen och Vojmådalen.   
 
AU 2010-12-03  §118 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen 
 
att  föreslå KU-nämnden utse Christer Staaf till kontaktperson för 
ungdomsrådet 
 
att  frågan återkommer 
 
- - - - 
KUN 2010-12-14 
Ordförande Viveka Abramsson föredrar ärendet 
 
KUN 2010-12-14 §120 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att utse Christer Staaf till kontaktperson för ungdomsrådet 
 



VILHELMINA KOMMUN             Protokoll  24(39) 
Kultur- och utbildningsnämnden           2010-12-14 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

Christer Staaf 
 
 
 
 
KUN § 121  Dnr 10/KUN139    860 

Kulturpolitiskt handlingsprogram 
 
AU 2010-12-03 
Ordförande Viveka Abramsson föredrar ärendet och berättar att det 
kulturpolitiska handlingsprogram som antogs 2006 prolongerades ifjol 
för att även gälla under 2010. Avdelningschef för kultur och fritid, 
Christer Staaf, var inbjuden för information och berättade att arbetet med 
framtagande av nytt program påbörjats. Arbetsutskottet väckte förslag 
om att ta fram ett gemensamt kultur- och fritidspolitiskt program. Likaså 
att nuvarande program prolongeras ytterligare ett år under tiden det nya 
arbetas fram.   
 
AU 2010-12-03  §120 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  föreslå KU-nämnden prolongera nuvarande kulturpolitiska 
handlingsprogram över 2011 
 
att  föreslå KU-nämnden upprätta ett gemensamt kultur- och fritidspolitiskt 
program för 2012-2016 
 
att  föreslå KU-nämnden utse en parlamentariskt sammansatt arbetsgrupp 
för framtagande av nytt kultur- och fritidspolitiskt program 
 
att  uppdra till Christer Staaf att till KU-nämnden den 14 december 
presentera en tidplan för upprättande av nytt kultur- och fritidspolitiskt 
program 
 
att  föreslå KU-nämnden avsluta ärendet 
 
- - - - 
 

- - - forts - - - 



VILHELMINA KOMMUN             Protokoll  25(39) 
Kultur- och utbildningsnämnden           2010-12-14 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 
 
 
KUN § 121  Dnr 10/KUN139    860 

Kulturpolitiskt handlingsprogram 

- - - - 
KUN 2010-12-14 
Ordförande Viveka Abramsson föredrar ärendet samt redogjör för den 
tidplan som Christer Staaf arbetat fram. Sanja Tadic yrkar att den 
parlamentariskt sammansatta arbetsgruppen ska bestå av en representant ur 
varje parti. 
 
KUN 2010-12-14 §121 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att prolongera nuvarande kulturpolitiska handlingsprogram över 2011 
 
att upprätta ett gemensamt kultur- och fritidspolitiskt program för 2012-
2016 
 
att en parlamentariskt sammansatt arbetsgrupp utses med en representant ur 
varje parti för framtagande av nytt kultur- och fritidspolitiskt program 
 
att avsluta ärendet 
 
 
 
 

 



VILHELMINA KOMMUN             Protokoll  26(39) 
Kultur- och utbildningsnämnden           2010-12-14 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

Christer Staaf 
 
 
 
 
KUN § 122 Dnr 10/KUN140  810 

Fritidspolitiskt handlingsprogram 

 
AU 2010-12-03 
Ordförande Viveka Abramsson föredrar ärendet och berättar att det 
fritidspolitiska handlingsprogram som antogs 2006 prolongerades ifjol 
för att även gälla under 2010. Avdelningschef för kultur och fritid, 
Christer Staaf, var inbjuden för information och berättade att arbetet med 
framtagande av nytt program påbörjats. Arbetsutskottet väckte förslag 
om att ta fram ett gemensamt kultur- och fritidspolitiskt program. Likaså 
att nuvarande program prolongeras ytterligare ett år under tiden det nya 
arbetas fram.   
 
AU 2010-12-03  §121 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  föreslå KU-nämnden prolongera nuvarande fritidspolitiska 
handlingsprogram över 2011 
 
att  föreslå KU-nämnden upprätta ett gemensamt kultur- och fritidspolitiskt 
program för 2012-2016 
 
att  föreslå KU-nämnden utse en parlamentariskt sammansatt arbetsgrupp 
för framtagande av nytt kultur- och fritidspolitiskt program 
 
att  uppdra till Christer Staaf att till KU-nämnden den 14 december 
presentera en tidplan för upprättande av nytt kultur- och fritidspolitiskt 
program 

 

att  föreslå KU-nämnden avsluta ärendet 
 

- - - - 
 

- - - forts - - - 



VILHELMINA KOMMUN             Protokoll  27(39) 
Kultur- och utbildningsnämnden           2010-12-14 

_______________________________________________________________________________________________________________ 
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KUN § 122  Dnr 10/KUN139    860 

Fritidspolitiskt handlingsprogram 

- - - - 
KUN 2010-12-14 
Ordförande Viveka Abramsson föredrar ärendet samt redogjör för den 
tidplan som Christer Staaf arbetat fram. Sanja Tadic yrkar att den 
parlamentariskt sammansatta arbetsgruppen ska bestå av en representant ur 
varje parti. 
 
KUN 2010-12-14 § 122 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att prolongera nuvarande fritidspolitiska handlingsprogram över 2011 
 
att upprätta ett gemensamt kultur- och fritidspolitiskt program för 2012-
2016 
 
att en parlamentariskt sammansatt arbetsgrupp utses med en representant ur 
varje parti för framtagande av nytt kultur- och fritidspolitiskt program 
 
att avsluta ärendet 

 

 



VILHELMINA KOMMUN             Protokoll  28(39) 
Kultur- och utbildningsnämnden           2010-12-14 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

Vilhelmina IK Skidor 
Tomas Mikaelsson 

 

 

 

KUN § 123 Dnr 10/KUN141 805 

Idrotts- och ledarstipendium 

 
Kommunfullmäktige beslutade 2007-06-18 § 59 att delegera till KU-
nämnden att årligen utse stipendiater till Vilhelmina kommuns idrotts- och 
ledarstipendium. 
 
AU 2010-12-03 
Ordförande Viveka Abramsson föredrar ärendet. Sekreterare Johnny 
Wahlström berättar att förslag på kandidater inkommit. 
 
 
AU 2010-12-03  §122 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera att förslag på kandidater inkommit 
 
att  överlämna ärendet till KU-nämnden utan eget yttrande 

 

- - - - 
KUN 2010-12-14 
Ordförande Viveka Abramsson föredrar ärendet. Tidigare års stipendiater 
har varit Kjell Åke Jonsson, ungdomsledare inom Vilhelmina IK Fotboll 
och skidskytten, Ted Armgren. Sekreterare Johnny Wahlström berättar om 
de förslag som inkommit och presenterar kandidaterna. 

 

KUN 2010-12-14 §123 
KULTUR OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att tilldela årets idrotts- och ungdomsledarstipendium till Tomas 
Mikaelsson, ungdomsledare inom Vilhelmina IK skidor. 
 



VILHELMINA KOMMUN             Protokoll  29(39) 
Kultur- och utbildningsnämnden           2010-12-14 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

Lena Mikaelsson 

 

 

 

 

KUN § 124 Dnr 10/KUN136 605 

Riktlinjer för beräkning av interkommunala avgifter för barn och 
unga upp till 16 år i Västerbottens län 

 
Region Västerbotten har översänt förslag på riktlinjer för beräkning av 
interkommunala avgifter för barn och unga upp till 16 år inom 
Västerbottens län 
 
AU 2010-12-03 
Ordförande Viveka Abramsson föredrar ärendet. Ekonom Lena 
Mikaelsson har inbjudits för redogörande över det samarbete som pågår 
med Dorotea och Åsele kommuner. 
 
AU 2010-12-03  §125 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

 
att  föreslå KU-nämnden anta upprättat förslag på riktlinjer 
 
att  uppdra till ekonomienheten att till KU-nämnden den 14 december 
presentera preliminära siffror för interkommunala avgifter 
 
- - - -  
KUN 2010-12-14: 
Ordförande Viveka Abramsson föredrar ärendet. Förvaltningsekonom Lena 
Mikaelsson presenterar preliminära siffror för avgifterna, framräknade 
enligt de nya förslagen till riktlinjer.  
 
KUN 2010-12-14 §124 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att anta upprättat förslag på riktlinjer 
 
att uppdra till KU-nämndens arbetsutskott att fastställa definitiva avgifter 
sedan budget för 2011 är tagen 



VILHELMINA KOMMUN             Protokoll  30(39) 
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KUN § 125 Dnr  10/KUN132 619 

Förskolan Kefas 

 
AU 2010-12-03 
Ordförande Viveka Abramsson föredrar ärendet. 
 
AU 2010-12-03  §126 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att bereda ärendet till KU-nämnden 
den 14 december 
 
- - - -  
KUN 2010-12-14: 
Ordförande Viveka Abramsson föredrar ärendet och berättar att företrädare 
för Kefas i brev till Kultur- och utbildningsnämnden meddelat att de upphör 
med sin verksamhet den sista juni 2011. 
 
KUN 2010-12-14 §125 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att uppdra till förvaltningsledningen att bereda konsekvenserna av Kefas 
avveckling för redovisning vid nästa sammanträde med KU-nämndens 
arbetsutskott 
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_______________________________________________________________________________________________________________ 
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KUN § 126 Dnr 10/KUN137 314 

Snöskottning Ricklundgården 
 
Emma Ricklunds stiftelse ansöker om kommunal snöskottning av den del 
av fastigheten som är möjlig att skotta med traktor, dvs. parkeringen vid 
vägen samt vägen upp till gården och runt rondellen. 
Emma Ricklunds stiftelse önskar att denna tjänst ska ingå i kommunens 
övriga skottning i Saxnäs. 
 
AU 2010-12-03  
Ordförande Viveka Abramsson föredrar ärendet. 
 
 
AU 2010-12-03  §127 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att bereda ärendet och återkomma 
till KU-nämnden den 14 december 
 
- - - - 
KUN 2010-12-14: 
Sekreterare Johnny Wahlström föredrar ärendet och berättar att frågan om 
snöröjning vid Ricklundgården har lösts. 
 
KUN 2010-12-14 §126 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att notera informationen 
 
att avsluta ärendet 



VILHELMINA KOMMUN             Protokoll  32(39) 
Kultur- och utbildningsnämnden           2010-12-14 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 
 
 
 
 
KUN § 127 
Läsårstider 
 
KUN 2010-12-14: 
Ordförande Viveka Abramsson föredrar ärendet och förvaltningschef 
Lena Oscarsson berättar om det preliminära förslag som rektor Nils 
Fredriksson arbetar med. Förslaget har dock inte hunnit färdigställas. 
 
KUN 2010-12-14 §127 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att delegera till KU-nämndens arbetsutskott att fastställa läsårstider för 
2011/2012 
 
 
 
 



VILHELMINA KOMMUN             Protokoll  33(39) 
Kultur- och utbildningsnämnden           2010-12-14 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

Ewa Kämpe 
 
 
 
 
KUN § 128   Dnr 10/KUN30 710 
Nya bidragsregler, villkor och ansökningshandlingar för fristående 
skolor och enskilt bedrivna förskolor, fritidshem och förskoleklasser 
 
Förvaltningsekonom Heidi Thörnberg har tagit fram förslag på 
barnomsorgspeng för förskola barnomsorg samt pedagogisk omsorg. 
Förslaget har framräknats enligt de principer som presenterats av SKL.  
 
AU 2010-04-13: 
Förvaltningschef Roland Bång föredrar ärendet och beskriver förslagen till 
bidragsregler, villkor för enskilda förskolor samt ansökan om godkännande 
för enskild verksamhet.   
 
AU 2010-04-13 § 38 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  föreslå KU-nämnden att besluta om nedanstående belopp för 
barnomsorgspeng som tagits fram i enlighet med fastställt 
resursfördelningssystem: 
 
Barnomsorgsform  Kr/barn och år (baserad på heltidsplacering) 
Förskola 1-3 år  123 000 kr 
Förskola 4-5 år  74 000 kr 
Skolbarnomsorg  35 525 kr 
Pedagogisk omsorg 85 000 kr 
 
att  föreslå KU-nämnden att anta förslaget till villkor för enskilda förskolor, 
 
att  föreslå KU-nämnden att anta förslaget till innehåll i ansökan om 
godkännande för enskild verksamhet. 
- - - - 
 
KUN 2010-05-11: 
Ordförande Jonny Kärkkäinen föredrar ärendet. Förslaget till ”Villkor för 
enskilda förskolor i Vilhelmina” presenteras. Alliansen vill göra följande 
ändringar i texten: 

- - -forts- - - 
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_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 
 
 
KUN § 128   Dnr 10/KUN38 710 
Nya bidragsregler, villkor och ansökningshandlingar för fristående 
skolor och enskilt bedrivna förskolor, fritidshem och förskoleklasser 
- - - - 
� Vid Avgifter skrivs: Avgifterna fastställs och administreras av den 
enskilda förskolan. Avgifterna får inte överstiga nivån för den 
lagstadgade maxtaxan, 
� Vid Placeringslistor skrivs: Placeringslistorna administreras av den 
enskilda förskolan, 
� Vid Lokaler stryks formuleringen: Hyreskostnaden per barn får ej 
väsentligt överskrida kommunens kostnader, 
� Vid försäkringar skrivs: Den enskilda förskolan ansvarar för att det 
finns ett fullgott försäkringsskydd för varje inskrivet barn i 
verksamheten. 
 
Oppositionen vill att texten behålls med de formuleringar som finns i 
förslaget. 
 
Ordföranden prövar alliansens förslag mot oppositionens yrkande. Efter 
genomförd prövning konstaterar ordförande att nämnden beslutat i 
enlighet med alliansens förslag. 
 
KUN 2010-05-11 § 31 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  anta ”Villkor för enskilda förskolor i Vilhelmina” men med de 
ändringar som alliansen angett. 
 
Reservationer 
Oppositionen reserverar sig till förmån för att texten i förslaget behålls 
oförändrad. 
 
- - - - 
KUN 2010-12-14:  
Ordförande Viveka Abramsson föredrar ärendet. Med motivering att 
kommunen skulle få bättre kontroll över kön till förskolorna ifall det 
fanns en gemensam placeringslista så yrkade hon för S+V på två 
ändringar av nuvarande villkor för enskilda förskolor, antagna  
2010-05-11 §31.  

- - - forts - - - 
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KUN § 128    Dnr 10/KUN38 710 
Nya bidragsregler, villkor och ansökningshandlingar för fristående 
skolor och enskilt bedrivna förskolor, fritidshem och förskoleklasser 
 
Första yrkandet gäller område avgifter som föreslås få följande lydelse: 
Avgifter fastställs och administreras av kommunen. I de fall den enskilda 
förskolan drivs som föräldrakooperativ har de möjlighet att själva sköta 
den uppgiften. Avgifterna får dock inte överstiga kommunens taxa. 
 
Andra yrkandet gäller område placeringslistor där hon yrkade på följande 
lydelse: Placeringslistorna administreras av kommunen. I de fall då det är 
lämpligt kan dock den enskilda förskolan själv ta hand om denna uppgift. 
 
Mötet ajourneras i 15 minuter efter begäran av Jonny Kärkkäinen, KD. 
  
När mötet återupptas yrkar Kärkkäinen på återremiss av ärendet. Maria 
Lundqvist, PA, yrkar bifall till S+V yrkande men med tillägg att 
villkoren för enskilda förskolor i Vilhelmina omprövas varje år för att 
kunna kontrollera så att det inte uppstår orättvisa. 
 
Ordföranden ställer först frågan om ärendet ska avgöras idag eller 
återremitteras och finner att ärendet ska avgöras idag. 
 
Votering begärs och följande propositionsordning godkänns av KU-
nämnden: 
 
Ja-röst för bifall till S+V yrkande 
Nej-röst för bifall till Jonny Kärkkäinens yrkande om återremiss 
 
Verkställd omröstning utfaller med åtta (8) ja och tre (3) nej på det sätt den 
till detta protokoll fogade närvarolistan närmare utvisar. 
 
Viveka Abramsson yrkar avslag på Maria Lundqvists yrkande om årlig 
omprövning av villkoren medan Jonny Kärkkäinen yrkar bifall till Maria 
Lundqvists yrkande. 
 
 

- - -  forts - - - 
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_______________________________________________________________________________________________________________ 
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KUN § 128    Dnr 10/KUN38 710 
Nya bidragsregler, villkor och ansökningshandlingar för fristående 
skolor och enskilt bedrivna förskolor, fritidshem och förskoleklasser 
 
Ordföranden frågar därefter om nämnden beslutar enligt yrkande från S+V 
eller enligt yrkande från Maria Lundqvist och finner att nämnden beslutat 
enligt yrkande från S+V. 
 
Votering begärs och följande propositionsordning godkänns av KU-
nämnden: 
 
Ja-röst för bifall till S+V yrkande 
Nej-röst för bifall till Maria Lundqvists yrkande 
 
Verkställd omröstning utfaller med sju (7) ja och fyra (4) nej på det sätt den 
till detta protokoll fogade närvarolistan närmare utvisar. 
 
KUN 2010-12-14 §128 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att villkoren för enskilda förskolor i Vilhelmina ändras enligt följande 
för avsnitten område och placeringslista: 
 

Avgifter: Avgifter fastställs och administreras av kommunen. I de 
fall den enskilda förskolan drivs som föräldrakooperativ 
har de möjlighet att själva sköta den uppgiften. 
Avgifterna får dock inte överstiga kommunens taxa. 

 
Placeringslista: Placeringslistorna administreras av kommunen. I de fall 

då det är lämpligt kan dock den enskilda förskolan själv 
ta hand om denna uppgift.  

 
 
 
Blank reservation lämnas av Jonny Kärkkäinen, Maria Lundqvist, Stina 
Nordlöf och Sanja Tadic. 
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Lena Mikaelsson 
 
 
 
 
KUN § 129 10/KUN111 612 
Samverkansavtal om gymnasieutbildning i Västerbottens län 
 
Region Västerbotten har arbetat fram ett förslag till nytt samverkansavtal 
om gymnasieutbildning i Västerbottens län. Förslaget har reviderats 
2010-09-30. 
 
AU 2010-10-04: 
Ordförande Jonny Kärkkäinen och vice ordförande Viveka Abramsson 
föredrar ärendet. Diskussioner uppkommer kring det lagda förslaget och 
synpunkter lämnas på bland annat Introduktionsprogrammen. 
 
 
AU 2010-10-04 § 112 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att avvakta den presidieträff som hålls 2010-10-08 med representanter 
för de samverkande kommunerna 
 
att frågan återkommer vid nästa sammanträde med KU-nämnden 
 
- - - -  
 
KUN 2010-11-09: 
Ordförande Viveka Abramsson och förvaltningschef Lena Oscarsson 
föredrar ärendet. 
 
KUN 2010-11-09 § 97 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att underteckna det nya samverkansavtalet om gymnasieutbildning i 
Västerbottens län. 
 

 - - - - 
  
 
- - - forts - - - 
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KUN § 129 10/KUN111 612 
Samverkansavtal om gymnasieutbildning i Västerbottens län 

 
 KUN 2010-12-14 

Förvaltningsekonom Lena Mikaelsson föredrar ärendet och redovisar 
preliminära siffror för IKE läsåret 2011/2012 avseende program vid 
Malgomajskolan. Priset har tagits fram utifrån de nya riktlinjer som 
kommer att gälla men är preliminära eftersom budget för 2011 ännu inte 
antagits i kommunfullmäktige. 
 
KUN 2010-12-14 §129 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att fastställa det preliminära förslaget till avgifter 
 
att delegera till KU-nämndens arbetsutskott att fastställa avgifterna när 
budgeten är tagen och definitiva avgifter framräknade  
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 KUN § 130 
 Meddelanden 
 
 Meddelas och läggs till handlingarna 
 
  Dok.id 3149 

1.   Region Västerbotten, AC Konsensus föreslås bli styrgrupp för det 
strategiska arbetet med barn och ungas hälsa i Västerbottens län  

 2010-11-11 
 
 Dok.id 3150 
2. Skolverket, statsbidrag för anordnande av sommarskola 2010 
 2010-11-19 
 
 Dok.Id 3182 
3. Skolverket, lägesbedömning, 2010-11-30 
 
 Dnr 10/KUN94 602 
4. Kommunstyrelsens arbetsutskott, överklagan fortbildning,  
 2010-12-02 
 
 Dnr 10/KUN100 805 
5. Kommunstyrelsens arbetsutskott, tolkning avtal kommunen-Visit 

Vilhelmina, 2010-12-02 
 
 DokId 3185 
6. Brev från lärare Saxnäs skola gm skyddsombud Ihrström ang 

pedagogiska luncher. 2010-12-03 
 
 DokId 3191 
7. Brev från personal Regnbågen ang flytten till Strandvägen och det 

positiva resultatet av detta. 2010-12-13 
 
 

 


